
Mødereferat – Grundejerforeningen Spangsbjerg 

        

Mødet afholdt torsdag d. 8. februar 2024 hos Jesper Tind Thomsen. 

  

Deltagere: 

Jesper Thomsen, formand 

Michael Søndergaard, næstformand 

Bent Simonsen, kasserer 

Jette Wærling, medlem 

Carl Nielsen, sekretær 

 

Afbud: 

Bruno Steensgaard, suppleant 

Claus Hermann, suppleant  

 

Referat: Udarbejdet af Carl Nielsen, fredag d. 9. februar 2024. 

 

 

Dagsorden: 

1. Gennemgang af foreningens økonomi v/Bent  
2. Generalforsamling v/Jesper 

• Booking af forsamlingshus 

• Indkaldelse 

• Hvem er på valg 

• Praktik 
3. Sti- ukrudtsbekæmpelse v/jesper 
4. Indkøb af bord-bænkesæt til fodboldbanen v/Bent 
5. Blomsterstriber v/Jesper 
6. Fællesarbejdsdag v/Michael 
7. Eventuelt 
 

Ad. 1  

Årets resultat viser et overskud på 4.899 kr., hvor der var budgetteret med et overskud på 
14.500 kr. Hovedårsagen til afvigelsen var den øgede snerydning, i december. Jesper tager 
kontakt til det firma der rydder sne på Spangsbjerg Toft, da der her bliver ryddet og brugt 
grus i stedet for salt.  

Bestyrelsen signerer regnskab 2023 og budget 2024. 

 
 
 



 
 
Ad. 2 
 
Generalforsamlingen afholdes torsdag d. 18. april 2024, i Fælleshuset. Vi låner Jespers gasgrill, 
som tændes kl. 18.00, og mødet starter kl. 19.00, En gentagelse af sidste års generalforsamling, 
som var en succes. Jesper uddeler en flyer medio februar, til samtlige husstande, med en 
invitation. Senere kommer den officielle indkaldelse. 
 
Michael, Jesper og Carl er på valg.  
 
 
Ad. 3 + 6 
 
På nogle af stierne er der nogle større huller som vi vil forsøge at rette ud med noget grus. Bent 
tager kontakt med Vils Entreprenører, der jo arbejder på skolebyggeriet, om de vil hjælpe med det. 
Fælles arbejdsdag bliver søndag d. 23. juni fra kl. 10.00. Vi har en større opgave med ukrudts-
bekæmpelse på stierne, som vil kræve mange hænder; hvad kan vi gøre for at få flere til at indse 
at vi alle har et ansvar for at deltage i denne opgave. Der laves en opgaveliste, og da dagen er 
netop Sct. Hansaftens dag, afsluttes med bål, øl/sodavand og pølser. Propaganda-maskinen 
sættes i gang ligesom sidste år, som medførte en god opbakning.  
 
  
Ad. 4 
 
Jesper indkøber et bord/bænkesæt til fodboldbanen.  
 
 
Ad. 5 
 
Vi planlægger at gentage projektet med blomsterstriber. Jesper undersøger muligheden for at få 
det vanlige tilskud. For ikke at udmarve jorden, der giver færre blomster, forsøges det at paral- 
lelforskyde striberne.   
 
 
Ad. 7 
 
Jette fortalte om de overvejelser der pågår mht. evt. salg af Fælleshuset, hvor ejendomsmægler er 
ved at vurdere. Der drøftes endvidere mulighed for etablering af carporte til dem der måtte ønske 
det. 
  


